
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Bericht van Annemarie 

 

Op 9 juni kreeg de Driestam bezoek van mensen van Brainport om te kijken hoe wij vorm geven aan de pijlers 

van Brainport op onze school. 

Wat kregen wij een complimenten! Het hele team heeft zich samen met de kinderen de afgelopen jaren 

ingezet om dat wat ons Jenaplanonderwijs zo mooi maakt aan te scherpen naar het profiel van een Brainport 

school. Zo mogen wij ons dus ook nu noemen! 

In het rapport stond o.a.: 

Het was een zeer inspirerend bezoek met erg enthousiaste en bevlogen teamleden, kinderen en ouders. De 

Driestam is met vlag en wimpel "geslaagd".  

Vorige week woensdag hebben alle Driestammers zich ingespannen op de atletiekbaan om geld in te zamelen 

voor de Plastic Soup foundation en om voor allemaal een rvs waterfles te kunnen bekostigen. 

Wij merken nu al dat alle sponsoren deze doelen fantastisch steunen. 

Deze dag was tot in de puntjes en volgens de huidige maatregelen georganiseerd door Bart, onze sportdocent. 

De eindstand hebben we nog niet maar zowel via de betaallink als door middels van envelopjes gevuld met 

geld loopt het bedrag nu al ver op. 

De Plastic Soup Foundation heeft ons al telefonisch benaderd om ons te bedanken. 

Hieronder de link naar een filmpje van Studio 040 met een leuke impressie van de dag. 

 

Studio040 - Leerlingen zamelen geld in voor Plastic Soup Foundation 

 

 

 

In februari zijn wij begonnen om via deze weg onze 5 ambities met ouders te delen. Het idee is om iedere 

nieuwsbrief wat meer te delen hierover. 

Met sommige zijn wij al volop bezig, andere zitten nog in de planningsfase. 

Deze ambities zijn: 

• Samen duurzaam ontwikkelen en veranderen 

• Actief Leiderschap 

• Leren voor het leven 

• Toekomstgericht leren en ontwikkelen 

• Ontwikkelen van een internationale leer- en leefgemeenschap  

Deze maand meer over Toekomstgericht leren en ontwikkelen. 

 

 

 

 
Nieuwsbrief juni/juli 
2021                                   

Agenda juni/ juli 

 

21 t/m 25 juni kinderen vrij 

6 juli MR vergadering 

6 juli Kinderraad 

9 juli Rapporten en nieuwe groepsindeling 

mee 

19 t/m 23 juli feestweek 

24 juli start zomervakantie 

 

https://studio040.nl/nieuws/artikel/basisschoolleerlingen-zamelen-geld-in-voor-de-plastic-soup-foundation


 

 

Onze ambitie: In 2025 zijn wij VVTO school  
Met vroeg vreemde talenonderwijs (VVTO) geven wij op de Driestam een praktische invulling aan het 
beleidsthema internationalisering. Door al jong kennis te maken met andere talen en culturen leren de 
kinderen communiceren met mensen die uit een andere kring komen dan zijzelf: een eerste stap op weg 
naar wereldburgerschap. Om een volledige VVTO school te worden zijn er nog wat stappen te nemen. Zie 
beleidsplan Internationalisering SALTO Jenaplanschool de Driestam.  
Onze ambitie: In 2025 hebben wij een structurele oplossing voor het onderwijs aan kinderen die 
bij instroom geen Nederlands spreken.  
Vanuit de Werkgroep Internationalisering SALTO-breed zijn we aan de slag gegaan met het uitzetten van een 
koers rondom onderwijs binnen SALTO aan kinderen die geen Nederlands spreken bij instroom. In juni 2020 
heeft OMJS (Onderwijs Maak je Samen) een rapport rondom onderwijs aan deze kinderen binnen SALTO 
afgerond. De conclusie uit het rapport gaf onvoldoende duidelijkheid om SALTO-brede beslissingen en 
vervolgstappen te nemen. Om deze reden zijn we vanuit de Driestam samen met andere SALTO-scholen 
binnen de Werkgroep Internationalisering op zoek naar aanvullende antwoorden. Deze antwoorden moeten 
ons helpen om de wens van de verschillende SALTO-scholen op het gebied van onderwijs aan deze 
kinderen in kaart te brengen. Op die manier kunnen we toewerken naar een structurele oplossing.  
 

 

 

 

 
 

Nieuws van de MR 

 
In de afgelopen MR vergadering van 1 juni zijn de onderstaande onderwerpen besproken:  
  

• Ontwikkelingen rondom corona: De achterstanden mbt. corona vallen op de Driestam 
mee. Sociaal emotioneel hebben kinderen wel weer moeten wennen aan het 
functioneren in een  groep. Samenwerken/ rekening houden met elkaar/afstemmen 
enz.. Groepsvorming had na corona in alle groepen weer de volle aandacht.   

   
• We hebben gesproken over het nationaal programma onderwijs dat de school gaat 

maken om het extra geld van de overheid mbt. corona goed en verantwoord in te 



zetten.  Hiervoor worden  kinderraad/ kinderen, klankbordgroep, ouders bevraagd over 
hun ideeën en bevindingen.  Er wordt een scan van de school gemaakt en op deze 
gegevens wordt een plan gebaseerd.    

• Na enkele jaren in de MR te hebben gezeten, heeft Marije Stuart aangegeven te gaan 
stoppen. We zullen haar positief kritische bijdragen enorm gaan missen. Marije, super 
bedankt voor je inzet en betrokkenheid al die jaren!   
 

 
 

 
 

Wiskunde in groep 8 

 

Een paar weken geleden hebben de kinderen hard gewerkt tijdens de 'wiskunde lessen'. Ze zijn gisteren aan 

de slag gegaan met het verwerken van gegevens (favoriete sporten) in tabellen, waarna ze staafgrafieken en 

cirkeldiagrammen hebben gemaakt. Het berekenen van de juiste graden bij de cirkels was even lastig, maar 

het lukte! Vandaag nogmaals een opdracht waarbij ze zelf het onderwerp mochten bedenken en de 

gegevens verzamelen. Er werden zelfs histogrammen en lijngrafieken gemaakt. Na veel doorzetten is het ze 

echt gelukt! In de foto's een paar mooie foto's van het proces (gebruik van een passer en geodriehoek) en 

resultaat! 💪 

 

 

 

 

 



Bieb voor ouders  
 

Ondanks dat ouders nog niet de school in mogen en de bibliotheek voor ouders redelijk werkeloos staat te 
zijn, werp ik toch regelmatig een blik in de kast.   
Een tijdje geleden pakte ik daar een boek uit om mee naar huis te nemen en nu ben ik het aan het lezen. Het 
blijkt een prachtig boek te zijn over antropologie en hoe we aankijken tegen gewoontes en cultuur. Niet 
alleen ver over onze grenzen, maar ook dichterbij en hoe we hierover kunnen denken en over ‘door kunnen 
mijmeren’ in ons dagelijks leven en in ons werk. Waardevol en blij dat ik weer een pareltje in mijn handen 
heb!   
Als het uit is, zet ik het terug of geef ik het door, want dat is natuurlijk de bedoeling van de kast. Iedereen 
mag eruit pakken en erin zetten om door te geven. Hopelijk kunnen jullie volgend schooljaar weer fysiek 

neuzen en lekker lezen (en daarmee een mooi voorbeeld geven aan de kinderen      ).  
  
Groeten Marc  
 

 
 

 

 

 

  

 

 
  

  
 
 
 



 

 

De Driestam op Facebook en Twitter  
Wist je dat de Driestam ook te volgen is op Facebook en Twitter? 
Nieuwtjes, foto’s, video’s en heel veel meer! 

Volg ons op: SALTO Jenaplanschool de Driestam of #Driestam 
 
  
                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

https://www.google.com/imgres?imgurl=https://www.facebook.com/images/fb_icon_325x325.png&imgrefurl=https://nl-nl.facebook.com/&docid=dCiAGuxE5GL9FM&tbnid=eSZWZPUruLZj3M:&vet=10ahUKEwjShIuUsJnnAhXfzMQBHSejDawQMwhQKAAwAA..i&w=325&h=325&safe=strict&bih=783&biw=1600&q=facebook%20logo&ved=0ahUKEwjShIuUsJnnAhXfzMQBHSejDawQMwhQKAAwAA&iact=mrc&uact=8

